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Další možný akcionář plánuje vstoupit do společnosti Krajská nemocnice Liberec, a.s. (KNL).
Rada kraje na svém zasedání schválila Memorandum mezi Libereckým krajem, statutárním
městem Liberec  a  městy Turnov a  Frýdlant,  jehož cílem je  sladění  společného postupu
akcionářů společnosti  Krajská nemocnice Liberec a  města Frýdlant  při  předpokládaném
majetkovém vstupu Frýdlantu do této společnosti.

„V roce 2019 se podařilo kraji od soukromého vlastníka odkoupit Nemocnici Frýdlant s.r.o., která
sídlila v areálu patřícímu městu Frýdlant. Od 1. ledna 2020 je součástí Krajské nemocnice Liberec.
Tento postup byl důležitý pro zachování kvalitní a dostupné nemocniční péče pro 25 tisíc lidí ve
Frýdlantském výběžku,“ prohlásil hejtman Martin Půta.

Otázka vstupu dalšího akcionáře do KNL vyvstala počátkem tohoto roku během projednávání
způsobu  financování  první  etapy  její  modernizace.  „Město  Frýdlant  pak  předložilo  návrh
memoranda. V červenci jej projednalo s akcionáři, kteří se vstupem dalšího akcionáře souhlasili. Tím
vyslali jasný signál o tom, že tento projekt z jejich pohledu hraje jednu z klíčových rolí v rámci
regionálního zdravotnictví,“ sdělil hejtman.

„Vklad města Frýdlantu ve společnosti  Krajská nemocnice Liberec bude spočívat ve vložení části
nemovitostí,  které jsou v  areálu nemocnice.  Město zároveň zaplatí  projektovou dokumentaci  na
modernizaci těchto budov. O způsobu financování modernizace se zavázali další akcionáři a město
Frýdlant dále jednat. Cílem je využití finančních prostředků z programu REACT-EU, v rámci kterého
by na vylepšení úrovně ve zdravotnictví v ČR mělo být určeno až 40 miliard korun,“ poznamenal
Martin Půta.


